
Agent Anocica: Chce zajść wysoko

News - ASRoma.pl

Silvio Anocic był jednym z bohaterów sezonu Primavery, która awansowała

wczoraj do finału walki o Scudetto i doszła też do ćwierćfinału Youth

League. Wywiadu dla gianlucadimarzi.com udzielił agent piłkarza, Shey

Chen.

 

Znalazł się w najlepszej jedenastce Youth League.

- To wielki zaszczyt, szczególnie dla Romy, klubu, który sprowadził go do Włoch:

Giallorossi chcieli bardzo Anocica. To zasługa Sabatiniego i Bruno Contiego,

odpowiedzialnego za sektor młodzieżowy. Silvio kończył się kontrakt w

młodzieżowym NK Osijek. Udinese próbowało przekonać najpierw rodzinę, potem

jego agentów. Po trzech-czterech miesiącach Anocic mówił już po włosku! Posiada

wielką siłę woli, chce zajść wysoko.

 

Cieszy się z tego, że znalazł się w najlepszej jedenastce Youth League?

- Będzie się cieszył, gdy będzie częścią pierwszej drużyny. Silvio spisuje się dobrze

od kilku lat, ale musi jedynie myśleć o poprawie. Jest jednak ambitny.
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